
INTERNT Referat af bestyrelsesmøde d. 16.11.20  

Til stede: Anne Mayo, Halldór Færch, Ebbe Andersen, Bitten Pedersen, Lise Skjerbæk 
Afbud: Anna Katrine Stamakatis Referent: Lise Skjerbæk  

Dagsorden 
1. Referatet fra mødet d. 21.10.20 – godkendt 
2. Vandlukning d. 1.11.20 

Den nye model, hvor alle havelejere går til deres respektive haver og venter på at bestyrelsen 
har været forbi for at tjekke fremmøde og vandhaner, fungere perfekt.  

3. Havevandring d.1.11.20 
Bestyrelsens årlige ’havevandring’ mhp. haver og stiers vedligehold viste, at de fleste 
havelejere holder deres haver, hække og stier pænt. Enkelte haver kræver dog en kærlig 
hånd. Bestyrelsen er i dialog med de pågældende. 

4. Status på parkering  
Fra 1. januar bliver alle Jostys parkeringspladser til betalingspladser, som kan benyttes af alle 
mod betaling. De to pladser ved indgang A bliver ligeledes inddraget som betalingspladser, da 
de er udlejet til kommunen. Grus-arealet er dog stadig en gratis parkeringsmulighed for 
Haveselskabet og Medlemshaverne.  

5. Status på raftehegn 
Slots- og kulturstyrelsen er blevet informeret om status og er indforstået med forsinkelsen af 
maling af hegnet. 

6. Hjemmesiden 
Alle informationer fra Bestyrelsen vil fremgå af hjemmesiden. Der sendes dog alle-mail, når 
der ligger nye referater på hjemmesiden. 

7. Økonomi – udskudt til næste møde 
8. Planlagte datoer: 

- Generalforsamling 2021 
Foreløbig dato sættes til d. 21.04.21, men vil evt. blive rykket afhængigt af corona-
situationen.  
Husk evt. forslag skal være bestyrelsen i hænde senest d. 21.02.21 

- Vandåbning 14.03.21 kl. 10:30 med mødepligt. 
- Bestyrelsesmøder 18.01.21 + 22.02.21 + 08.03.21 


